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John Lommen

Van: Mart Janssen
Verzonden: vrijdag 11 november 2022 11:15
Aan: John Lommen
Onderwerp: Commissie sociaal

Er ligt een toezegging van het college (en neem aan dat de huidige wethouder dit ook uitvoert) dat er minimaal 
2x per kalenderjaar een update/stand van zaken gegeven wordt mbt de toeslagaffaire kinderopvang. Wij hebben 
begin van het jaar een mededing gehad in de commissie sociaal.  
Ik doe hierbij een agenderingsverzoek mbt dit onderwerp, te weten “stand van zaken toeslagaffaire”. Vragen die 
hierbij horen… hoeveel ouders hebben zich in dit kader gemeld of hulpvragen zijn er in dit kader gesteld aan de 
gemeente? Heeft de gemeente ook pro actief ouders benaderd? Op de website is via de zoekterm 
kindertoeslagaffaire of kindertoeslag geen informatie (meer) te vinden. Welke problemen spelen er en welke 
oplossingen zijn geleverd? Hoeveel ouders/casussen zijn momenteel nog in behandeling bij de gemeente? 
Dit is geen raadsvraag, maar een agenderingsverzoek voor de commissie sociaal. 
 
Mart Janssen 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 


